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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 13. marts 2024 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Nymarken Skole & Børnehus 
 
Afbud: Sille, Susanne 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
Godkendt. 
 

17.05-
17.30 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Arbejder med en elevdrevet bod (Spar) 
Vil gerne have nye stole (glidestole) 
Trivselmøde – igangsættelse. 

 

• Ledelsen 
Status på læringsmiljøer i udskolingen 
Torben fortalte om etableringen. 
Fornuftigt løft. 
 
Prøvehandlinger Fremtidens Skole  
Etablering af trivselsmøder i udskoling 
To-voksentimer fyldt med kvalitet 
Mellemform(er) 

 
Økonomi 
Ledelsen orienterede om en presset økonomi 
for det kommende skoleår, som skyldes en 
nedgang i klasser i indeværende skoleår.  
 
Skoleskakdag for 4-6. kl.  
Onsdag den 6/3 gennemførte Dansk Skoleskak 
en skakdag for eleverne på mellemtrinnet. Det 
var en god oplevelse.  

 

• SFO 
Forældredag  
Videre med Kernefortælling 

 

• Forældre 
Tilbagemelding fra forældremøder (O og D): 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 • Sikker skolevej (Sættes på som møde, 
forældre, der er bekymrede inviteres) 

• Lejrskoler 
Skolen arbejder med ”forlagt 
undervisning”. Bestyrelsen bakker fortsat 
op om skolens prioritering. 

• Skolefoto 
Skolen har indgået en 2 årig kontrakt. 
Priser og valg drøftes næste gang med 
elevrådet. 
 

• Bestyrelsen 
Ansøgning til Trygfonden 
Tina orienterede. Den er sendt afsted. Svar om 
ca. fire måneder. 

 

• Kommunen 
Ferieplan 2025/26 (bilag) 
Ny organisering af Ungdomsskolen (bilag) 
Ingen kommentarer fra bestyrelsen. 

 
 

17.30- 
17.50 

3.  Skolemad  

Fra sidste møde 
Tina præsenterede et forslag til skolemad fra www. 
skolemad.nu Man bestiller mad hjemmefra – 
bestilling, levering og administration står 
”Skolemad.nu” for. Udlevering er skolens ansvar. Der 
leveres en kasse til hver klasse. Det stilles på en 
rullevogn. Duksene henter. Der er et deltagegebyr på 
29. kr. 
 
På dette møde drøfter bestyrelsen mulighed for 
ordningen. 
Ledelsen tager kontakt til skolemad.nu og igangsætter 
en ”prøveperiode”.  

17.50-
18.15 

4.  Refleksioner i forlængelse af hændelserne på 
Agedrup Skole og Borup Skole  
Hvilke refleksioner giver hændelserne på de 2 skoler 
anledning til? 
I forbindelse med punktet vil skoleleder kort 
gennemgå skolens brug af  cirkulæret for god ro og 
orden.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4  Skulle bestyrelsen i forlængelse af drøftelsen ønske 
en bredere drøftelse er et dialogmøde med udvalget 
en mulighed ved en senere lejlighed. 
Drøftelsen tages op på næste møde. Cirkuleret 
vedhæftes referat. 
 

18.15-
18.30 

5.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer 
Børnehaven giver udtryk for, at de er glade for den 
nye organisering. 
Det er besluttet, at der skal etableres en vuggestue i 
børnehaven. Der er afsat 1 mio. kr. Opstart formentlig 
efter sommerferien. Måske kræver det nyansættelser. 
Ifølge nuværende prognoser vil børnetallet stige i 
området. 
Opstart af Banden den 1. april. 
Bedsteforældredag  
Sommerferiefest bliver markeringen som én fest. 
På de næste møder påbegyndes et arbejde med 
principper. 
Der er ansøgt om en frugtlund. 7 frugttræer. 

18.30-
19.00 

6.  Fælles mødedel 
1) Drøftelse af forslag om ændring af 

styrelsesvedtægt for daginstitutionsområdet 
(bilag)  

Der er en undren over, at man ikke sender til 
Institutionsbestyrelsen i forbindelse med et 
høringssvar ovenpå den debat, der har været i 
forbindelse med udarbejdelsen af styrelsesvedtægten.  
 
Savner, at der ikke står i vedtægten, at det er en 
prøveperiode på et år, så skal der evalueres. 
Gerne en løbende evaluering af overleveringen fra 
børnehuset for at sikre bedst mulig information.  
 
Ønske om at man søger en mulighed for, at der er 
dobbeltrepræsentation i bestyrelsen. 
 
Beslutning om, at der sendes referat ind som 
”høringssvar”- Formændene får det – og vurderer, 
hvordan det skal sendes ind – og sender ind.  
 

2) Gensidig orientering 
Der har været bragt en positiv artikel om 
elevtrivselsundersøgelsen i Fyens Stifttidende.   



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 19.00 7.  Slut 
 

 8.  Kommende punkter 
 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper.  
 
Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
 
 

 
 
 


